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1. Opening openbare vergadering. 
Voorzitter opent de vergadering 
 
2. Goedkeuring verslag vergadering 9 november 2016 jl.  
    Er waren geen op of aanmerkingen op het verslag van 9 november 2016. 

 
3. Dorpsvisie.  
 
Dorpsvisie Wonen 
 
Onderstaande bericht hebben wij ontvangen van de groep woonvisie: 

 

Hedenavond heeft de dorpsvisiegroep wonen de handdoek in de ring gegooid. Wij zouden 
vanavond na ongeveer een half jaar een gesprek hebben met de heer Saelman en de heer 
Schalkwijk (wethouders gemeente Wormerland). Zij zouden met antwoord komen over enkele 
vragen ten aanzien van eventueel bouwen in Jisp die wij in een vergadering in Juni met hun 
behandelt hebben.Echter werd ik deze middag gebeld door een secretaresse van de heren die mij 
vertelde dat de vergadering afgezegd moest worden want de desbetreffende ambtenaar die het 

waarschijnlijk uit had moeten zoeken was ziek. De heer Saelman wilde gerust komen om vragen te 
beantwoorden, maar inhoudelijk kon hij niets vertellen. Wij als groep hebben er nu genoeg van, wij 
hebben het gevoel dat we aan een dood paard staan te trekken en hebben hier geen zin meer in. 
Dus bij deze zeggen wij onze dorpsvisie groep op. 
 
Je mag dit in de contactcommissie doorgeven en communiceren naar de gemeente toe dat dit 
gedeelte van de burgerparticipatie mislukt is. 

 
De contactcommissie vind het heel jammer dat het zo gelopen is en dat er zo wordt omgegaan met 

Burgerparticipatie. Als reactie hierop zal de contactcommissie een brief sturen naar het B&W en de 
gemeenteraad.   
 
Dorpsvisie Sociale Cohesie en ouderenzorg  
 

De koffieochtend is vanwege het flyeren in de maanden november en december een groot succes. 
De opkomst is in beide maanden is circa 22 personen geweest.  
Het idee is hier ontstaan om een smoelenboek te gaan maken. Hiervoor worden vrijwilligers 
gezocht om te kijken of dit een realiseerbaar plan is.  
 
 

 
 



 

 
 

 
 
4. Wijkbudget  

De verlichting van de kerktoren is gerealiseerd wat ´s avonds een heel mooi beeld geeft. De toren 
is vanuit alle hoeken van het dorp zichtbaar. Tevens zijn er in 2016 nog 2 leskisten voor de school 
aangeschaft zodat de Harpoen nu alle leskisten heeft.  
Bovenstaande projecten zijn bekostigd van het wijkbudget van 2015-2016.  
 
Met betrekking tot het wijkbudget 2017 ligt er een idee op tafel om een geluidsinstallatie aan te 
schaffen welke door de verschillende verenigingen in het dorp gebruikt mag worden.  

Te denken valt aan bijvoorbeeld Bingo avond, sinterklaas intocht, toneeluitvoering enz.  
Dit project is echter lastig te realiseren omdat geluidsinstallaties storen door de aanwezigheid van 
mobiele telefoons. De installaties die hier minder last van hebben zijn aanzienlijk duurder in 
aanschaf. Het idee voor de geluidsinstallatie wordt verder onderzocht.  
 

Tevens is de vraag binnen gekomen of er een bank(je) kan worden geplaatst aan het wandelpad op 

het Oosteinde (laarzen pad). Dit is voor de mensen die graag willen wandelen maar ook tussendoor 
even willen/moeten uitrusten. Tevens is het natuurlijk heerlijk als je tijdens het wandelen even kan 
zitten en genieten van de omgeving. Er wordt eventueel gedacht om er een bord bij te plaatsen 
met welke dieren er in het gebied aanwezig zijn.  
 
 5. Verkeersveiligheid 
Anouk meld dat er bericht binnen is gekomen vanuit de gemeente dat de punaise t.o.v. voetbalveld 

wordt vervangen door een drempel welke tussen de palen inkomt. Dit naar aanleiding van een 
melding dat er om de punaise heen gereden wordt en er auto’s over de parkeervakken rijden. 
  
Er is een opmerking gemaakt over het ophalen van het oud papier door WSV. Het papier moet aan 
de oneven kant worden gezet waardoor er onveilige situaties ontstaan. Aan de ene zijde van de 
weg staan geparkeerde auto’s en aan de andere kant het papier. Er wordt contact opgenomen met 
de papier ophaalploeg om dit op te lossen.  

 

Een melding ontvangen over de hobbels welke zijn aangebracht naast het wegdek op de Jisperdijk. 
De hobbels zijn namelijk niet goed zichtbaar (vooral in het donker) wat gevaarlijke situaties kan 
opleveren. Hierover wordt contact opgenomen met het Hoog Heemraadschap Hollands 
Noorderkwartier. 
 

6. Wegsloot  
Geen verdere mededelingen. 
 
7. Ingekomen stukken of mededelingen  
Geen ingekomen stukken.  
 
8. Rondvraag 

Dhr Koelemeijer Benadrukt nog eens dat Jisp een ontzetten mooi dorp is. Eind februari/begin Maart 
is er een bijeenkomst in De Lepelaar waarbij Dhr Leen Hoogmoed gaat vertellen over de 
walvisvaart. Mvr Smit oppert aan Dhr Koelemeijer om het ook te laten vermelden in het 
Wijdewormer Journaal en op de website Ons Dorp Jisp.  

 
Een bedank woord voor Ruud Meijer Boomverzorging die afgelopen jaar de kerstboom heeft 
geschonken aan de contactcommssie.  

 
9 Sluiting  
Anouk sluit om 21.30 de vergadering  
 
Eerst volgende vergadering maandag 6 maart 2017 
 

 
 
 
 



 

Actiepunten 
- Schilderen van de bruggen.  

Antwoord gemeente: Het onderhoud van de bruggen valt    
      onder het kunstwerken areaal en wordt bekeken in 2016 of 2017.  

            De contactcommissie heeft de vraag aan Mvr Fens (wethouder) gesteld wat dit inhoudt.  
            Mvr Fens komt erop terug .   
 Jim heeft contact met de gemeente gehad het schilderen van de bruggen staat nog niet 

 op de begroting voor 2016/2017.  
De reactie vanuit de gemeente is dat als het nodig is om de bruggen te schilderen de 
contactcommissie dit ook zelf kan doen. De gemeente stelt hiervoor geld beschikbaar.  

 De contactcommissie moet eerst een inventarisatie maken welke bruggen eerst geschilderd 
 moeten worden en dit doorgeven aan de gemeente.  
 

- Dorpsstraat en de stoep van het Oosteinde lijken wel een wasbord.  
Contactcommissie stuurt een melding naar de gemeente en vraagt om reactie.  
Bestrating Dorpsstraat aan rechterzijde vanaf raadhuis rechterzijde vanaf raadhuis 
tot aan de Lepelaar slecht na bekabelingswerkzaamheden (betreft een strook in de weg) 

Besproken in de vergadering van 11 juli’16 om renovatie van de weg gelijk mee te nemen 
met plaatsen schoeiing wegsloot.  
 

 
 


